
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 26/10/2020 

Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

ΠΡΟΣ : Τoν κ. Υπουργό Υγείας 

 

ΘΕΜΑ : «Προβλήματα Γενικού Νοσοκομείου Πρέβεζας» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Σύμφωνα με εργαζόμενους, καθώς και με το ιατρικό προσωπικό του Γ.Ν. Πρέβεζας, 
ενώ στην πτέρυγα της Καρδιολογικής Κλινικής του προβλέπονται μόνο 3 οργανικές 
θέσεις, εντούτοις, οι θέσεις αυτές δεν διασφαλίζουν στοιχειωδώς τη λειτουργία της εν 
λόγω Κλινικής. Εκτεταμένη αναφορά, επίσης, μας έγινε και για τα σοβαρά προβλήματα 
κτηριακής υποδομής, ενώ μας αναδείχθηκε η ανάγκη για ανέγερση ενός νέου, 
αποκλειστικά δημόσιου νοσοκομείου στην περιοχή. Μας ετέθη, τελικώς, το ζήτημα των 
συχνών μετακινήσεων ιατρικού προσωπικού, της ανάγκης μονιμοποίησης των 
συμβασιούχων εργαζομένων του Νοσοκομείου, καθώς και της αναγκαιότητας 
πρόσληψης ιατρικού και νοσηλευτικού προσωπικού. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Προτίθεσθε να προβείτε στις απαραίτητες ενέργειες, προκειμένου να ενισχύσετε, 
αφενός, με το απαραίτητο ιατρικό προσωπικό το Γ.Ν. Πρέβεζας και αφετέρου, να 
επιβάλετε τον περιορισμό και ει δυνατόν, την διακοπή των μετακινήσεων του 
υπάρχοντος ιατρικού προσωπικού; 

 
2. Υπάρχει πρόθεση και δυνατότητα στο άμεσο χρονικό διάστημα να ενταχθεί στο 
Ταμείο Ανάκαμψης το έργο της ανέγερσης νέου Νοσοκομείου στην Πρέβεζα; 
 
3. Λόγω του ότι, οι διαδικασίες ανέγερσης Νέου Νοσοκομείου και η ένταξη του εν λόγω 
έργου στο Ταμείο Ανάκαμψης θα είναι χρονοβόρες, διατίθεσθε, μέχρι την ολοκλήρωσή 
των, να ενισχύσετε τις ήδη υφιστάμενες εγκαταστάσεις του Γ.Ν. Πρέβεζας και 
επιπροσθέτως, να μονιμοποιήσετε τους υφιστάμενους σε αυτό συμβασιούχους 
εργαζόμενους; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
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